

Iron Plus Essentials

Supports formation and function of red blood cells

INDICATIONS

- Ages 6 and up

BENEFITS

- Helps to form red blood cells and helps in their proper function
- Helps to prevent iron deficiency anemia and associated tiredness and fatigue.

SPECIAL FEATURES

- Contains researched and highly bioavailable Ferrochel™ iron bis-glycinate combined with buffered vitamin C to help enhance the absorption of iron
- Clinically tested iron
- Made with hypoallergenic, vegan ingredients

VERIFIABLE SCIENCE

Iron Plus Essentials is an iron-based supplement formulated to support red blood cells in order to help effectively transport oxygen and ferritin in the body. Ferrochel™ brand iron bis-glycinate was developed using unique patented chemistry, allowing it to be absorbed rapidly from the lumen of the intestines into mucosal cells and then released for transport throughout the body.^{1,2} The intestinal mucosal tissue tightly controls the release of Ferrochel™, supporting the safety profile of this iron amino acid chelate. In a double-blind, randomized, placebo-controlled trial, iron supplementation supported healthy ferritin levels as well as enhanced energy and well-being in female subjects.³ Research emphasizes the importance of maintaining healthy serum ferritin for optimal performance in elite female athletes.⁴ This formula includes buffered vitamin C (as calcium ascorbate) to help enhance the absorption of iron.⁵

RECOMMENDED DOSE

Adults, Adolescents and Children (6 years and older): Take 1 capsule daily with a meal, a few hours before or after taking other medications or natural health products, or as directed by a healthcare practitioner.

FORMULA

Each capsule contains:

Iron (ferrous bisglycinate chelate)
(Ferrochel™)28 mg
Vitamin C (calcium ascorbate/
ascorbyl palmitate)100 mg

Non-medicinal ingredients: Vegetarian capsule (hypromellose, water), hypoallergenic plant cellulose.

Ferrochel™ is a trademark of Albion Laboratories, Inc.
U.S. Patent 7,838,042.

STORAGE

Store in a cool, dry place.

WARNING

Stop use if allergy occurs.
Keep out of the reach of children. There is enough iron in this package to seriously harm a child.

NOTES

Capsule size 2
Bottle count 60
Order code OF26C-C
Bottle size 120 cc
Gluten-free (certified)
Hypoallergenic
Vegan/Vegetarian
Non-GMO[‡]

REFERENCES

1. Ashmead HD. Arch Latinoam Nutr. 2001 Mar;51(1 Suppl 1):13 21.
2. García Casal MN, Layrisse M. Arch Latinoam Nutr. 2001 Mar;51(1 Suppl 1):35 6.
3. Coplin M, et al. Clin Ther. 1991 Sep Oct;13(5):606 12.
4. Fallon KE. Clin J Sport Med. 2004 May;14(3):145 52.
5. Olivares M, et al. J Nutr. 1997 Jul;127(7):1407 11.

[‡]Visit PureEncapsulations.ca for more information about our GMO policy.

This product may not be right for everyone. Always read and follow the label. Contact us for more information.



Iron Plus Essentials

Contribue à la formation et au fonctionnement des globules rouges

INDICATIONS

- 6 ans et plus

ADVANTAGES

- Aide à la formation de globules rouges et à leur bon fonctionnement.
- Aide à prévenir l'anémie ferriprive et la lassitude et la fatigue qui en découle.

CARACTÉRISTIQUES SPÉCIALES

- Contient du Ferrochel^{MC}, un bisglycinate de fer hautement biodisponible qui a fait l'objet de recherches, et de la vitamine C tamponnée, qui améliore l'absorption du fer
- Fer qui a été soumis à des études cliniques
- Fait d'ingrédients hypoallergéniques qui conviennent aux végétaliens

SCIENCE VÉRIFIABLE

Iron Plus Essentials est un supplément à base de fer qui offre un soutien aux globules rouges afin de favoriser le transport de l'oxygène et de la ferritine dans le corps. Le bisglycinate de fer de marque Ferrochel^{MC} a été mis au point selon un procédé chimique breveté qui lui permet d'être rapidement absorbé entre la lumière des intestins et les cellules des muqueuses avant d'être libéré dans l'ensemble de l'organisme.^{1,2} Les muqueuses intestinales contrôlent la libération du Ferrochel^{MC}, ce qui confirme le profil d'innocuité de ce chélate d'acide aminé de fer. Dans une étude randomisée à double insu contre placebo, la prise de suppléments de fer a provoqué une amélioration des taux de ferritine, de l'énergie et du bien-être chez des sujets de sexe féminin.³ Selon la recherche, il est important que les athlètes d'élite de sexe féminin maintiennent de bons taux sériques de ferritine pour favoriser une performance optimale.⁴ Cette formule contient de la vitamine C tamponnée (ascorbate de calcium), qui améliore l'absorption du fer.⁵

DOSE RECOMMANDÉE

Adultes, adolescents et enfants (6 ans et plus) : Prendre 1 capsule par jour avec un repas, quelques heures avant ou après la prise d'autres médicaments ou produits de santé naturels, ou selon l'avis d'un professionnel de la santé.

FORMULE

Chaque capsule contient:
 Fer (bisglycinate de fer) (Ferrochel^{MC}). 28 mg
 Vitamine C (ascorbate de calcium/
 palmitate d'ascorbyle) 100 mg
 Ingrédients non médicinaux : Capsule végétarienne
 (hypromellose, eau), cellulose de plante
 hypoallergénique.

Ferrochel^{MC} est une marque déposée de Albion Laboratories, Inc.
 Un brevet américain 7 838 042.

ENTREPOSAGE

Conserver dans un endroit frais, à l'abri de l'humidité.

AVERTISSEMENT

Cesser l'utilisation si une hypersensibilité se manifeste. Garder hors de portée des enfants. Ce contenant contient assez de fer pour causer des torts sérieux à un enfant.

NOTES

Format 2 capsules
 Nombre par bouteille 60
 Code OF26C-C
 Format de bouteille 120 cc
 Sans gluten (certifié)
 Hypoallergénique
 Végétalien/Végétarien
 Sans OGM[§]

RÉFÉRENCES

1. Ashmead HD. Arch Latinoam Nutr. 2001 Mar;51(1 Suppl 1):13 21.
2. García Casal MN, Layrisse M. Arch Latinoam Nutr. 2001 Mar;51(1 Suppl 1):35 6.
3. Coplin M, et al. Clin Ther. 1991 Sep Oct;13(5):606 12.
4. Fallon KE. Clin J Sport Med. 2004 May;14(3):145 52.
5. Olivares M, et al. J Nutr. 1997 Jul;127(7):1407 11.